

TMG Holding announces record-breaking sales of more than EGP115.3bn booked year-to-date until 28 May 2024, representing 2.68x of sales for the same period last year

Talaat Moustafa Group Holding ("TMG Holding" or "the Group") is pleased to announce that it has achieved contractual real estate sales and reservations through its sales sector amounting to more than EGP115.3bn, representing 9,885 units, compared to EGP43bn in sales achieved in the same period of the previous year and showcasing an unprecedented year-on-year growth and representing approximately 2.68x of sales booked in the same period last year. It is worth mentioning that these sales include about EGP32bn representing 2,219 units of sales in the new sustainable city, "Banan," located east of Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia, which were achieved in only thirteen working days since its soft launch and only ten working days since its official launch on Wednesday, 15 May 2024.

It is noteworthy that, according to the previous disclosure dated May 21, 2024, sales had reached EGP100bn, indicating that the Group achieved additional sales of EGP15.3bn in the past ten days.

The remarkable sales figures achieved during the period serve as a powerful testimony to the brand strength of TMG products, underscored by the exceptional quality of our developments and communities, robust brand recognition in both Egypt and Saudi Arabia.

The above results indicate that there will be an increase in the Group's foreign currency returns in the coming period, whether from its projects outside Egypt or the revenues of the its new and existing hotels, boasting a total of some 5,000 hotel rooms.

— ENDS —



تعلن مجموعة TMG القابضة عن تحقيق مبيعات قياسية تربو عن ١١٥,٣ مليار جنيه مصري محجوزة حتى تاريخ ٢٨ مايو ٢٠٢٤، حيث تم تحقيق مبيعات بمضاعف ٢,٦٨ مرة مقارنة بنفس الفترة من العام السابق

تسر مجموعة طلعت مصطفى القابضة ("TMG Holding" أو "المجموعة") أن تعلن عن تحقيق المجموعة مبيعات عقارية تعاقدية و حجوزات من خلال قطاع المبيعات بالمجموعة تجاوزت مبلغ ١١٥.٣ مليار جنيه مصري لعدد ٩٨٨٥ وحدة، بالمقارنة بمبلغ ٤٣ مليار جنيه مبيعات تحققت في نفس الفترة من العام السابق، ومحقة زيادة غير مسبوق بمضاعف ٢.٦٨ مرة تقريباً عن الفترة المقارنة من العام السابق، والجدير بالذكر أن تلك المبيعات تتضمن حوالي ٣٢ مليار جنيه لعدد ٢٢١٩ وحدة خاصة بحجوزات المدينة المستدامة الجديدة، "بنان" الواقعة شرق الرياض، المملكة العربية السعودية، والتي تم تحقيقها خلال ثلاثة عشر يوم عمل فقط منذ الاطلاق الآولي للبيع وخلال عشرة ايام عمل فقط منذ الإطلاق الرسمي للبيع يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢٤/٥/١٥.

وجدير بالذكر انه وفقا للإفصاح السابق بتاريخ ٢١ مايو ٢٠٢٤ قد بلغت المبيعات ١٠٠ مليار جنيه، وبذلك حققت المجموعة مبيعات اضافية خلال العشرة ايام الماضية بلغت ١٥.٣ مليار جنيه

تعد أرقام المبيعات الاستثنائية التي تم تحقيقها خلال الفترة شهادة قوية على قوة علامة مجموعة طلعت مصطفى القابضة، مدعومة بجودة استثنائية لمشاريعنا ومجتمعاتنا العمرانية، والتأثير القوي لتلك العلامة في كل من مصر والمملكة العربية السعودية.

ومن النتائج بعاليه يتضح لنا تعظيم عوائد المجموعة من العملة الاجنبية في المرحلة القادمة سواء من مشاريعها خارج مصر أو إيرادات فنادقها الجديدة والقائمة والتي يصل عدد غرفها الفندقية الى ٥٠٠٠ غرفة.

— تم —